
 1

8. veřejné zasedání ZO 
                     konané dne 23. 4. 2012 

Pozn.: Zveřejněná je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů v platném znění 

 

Přítomno: 15 členů - Josef Minář, Ing. Petr Vintrocha, Mgr. Marcela Budinová, MUDr. Zuzana Čajková, Dagmar 
Koverdynská, Lenka Straková, Ing. arch. Václav Doležal, Antonín Hýbl, Michal Krakovský, Josef Ostravský, Mgr. 
Miroslav Podhajský, Josef Rašner, MUDr. Ivan Schlemmer, RNDr. Jiří Schubert a Josef Smolicha  

Omluveni: - 

Předsedající: Petr Vintrocha, místostarosta obce 

Předsedající zahájil zasedání ZO v 17,15 hod, přivítal všechny přítomné a konstatoval usnášení schopnost 
zastupitelstva obce Nový Malín. Předsedající dále navrhl schválit složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu. 

                                                                                                                                                                   ZO schvaluje 

Návrhová komise pro přípravu usnesení: L. Straková, J. Smolicha                                                   15/0/0 

Ověřovatelé zápisu:  M. Podhajský, J. Schubert                       15/0/0 

Zapisovatelka: Ing. Monika Ondráčková 

Předsedající dále seznámil přítomné s programem 8. VZ ZO  
 
Program: 

1) Kontrola pln ění usnesení  
a) 7. VZ ZO pověřilo kontrolní výbor ZO Nový Malín prověřením stávající smlouvy o zajištění ostatní dopravní 

obslužnosti mezi Městem Šumperk a dopravcem Veolia Transport Morava a.s. vč. přípravy návrhu řešení na 
snížení finanční částky na dopravní obslužnost 
2) Majetkoprávní záležitosti 

a) záměr prodeje pozemku p.č. 2304/49, orná půda o vel. 38 m2 v k.ú. Nový Malín (orientačně Luže) 
b) darovací smlouva mezi Z. Č., Nový Malín a Obcí Nový Malín na pozemek p.č. 2297/1, vodní plocha o vel. 135 

m2 v k. ú. Nový Malín (orientačně Luže) 
c) darovací smlouva mezi J. K., Brno a Obcí Nový Malín na pozemek p.č. 2296, vodní plocha o vel. 188 m2 v k. ú. 

Nový Malín (orientačně Luže) 
3) Finanční záležitosti 

a) Závěrečný účet obce za rok 2011 
a. plnění rozpočtu příjmů a výdajů v plném členění RS 
b. vyúčtování finančních vztahů k ostatním rozpočtům – dotace 
c. hospodářská činnost  
d. hospodaření příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Nový Malín 
e. hospodaření Provozní Nový Malín s.r.o. 
f. zpráva o přezkoumání hospodaření obce 
g. tvorba a použití sociálního fondu  

b) Zřízení nového kontokorentního úvěru pro Obec Nový Malín 
c) Investiční bankovní úvěr 

4) Ostatní 
a) žádost o povolení výstavby RD na pozemku p.č. 3820/2, orná půda, k.ú. Nový Malín (orientačně Za poldrem) 
b) informace o činnosti za uplynulé období (2/2012 – 4/2012) 

5) Diskuze 
6) Usnesení                                                                     

 
M. Podhajský navrhl doplnit do programu jednání body 2d) - darovací smlouva mezi M. H., Nový Malín, M. Z., 
Litovel a Obcí Nový Malín na pozemek p.č. 2293/1, vodní plocha o vel. 298 m2 v k. ú. Nový Malín, dle GP 1365-
732/2012 (orientačně Luže), 4c) - Smlouva o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnosti při realizaci 
plynárenského zařízení a o smlouvě budoucí kupní č. 1312000164/150554 mezi Obcí Nový Malín a SMP Net, 
s.r.o. (orientačně Luže), 4d) - Smlouva č. 1007183 o poskytnutí podpory ze státního fondu životního prostředí ČR 
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ve výši 233 759,30Kč na realizaci akce „Rekonstrukce bývalé základní školy č.p. 84 a školní družiny č.p. 21 
v Novém Malíně – Mladoňově“, 4e) - granty 2012 a 4f) - sochařské sympozium „Lipové dřevosochání - Nový 
Malín 2012“ s tématem Vzdělávání. M. Podhajský poté materiály rozdal zastupitelům.   

Předsedající nechal s odkazem na ustanovení § 4 odst. 5) platného jednacího řádu zastupitelstva obce hlasovat o 
navržených změnách programu 8.VZ ZO s těmito výsledky: 

ZO schvaluje zařazení bodů 2d), 4c), 4d, 4e), a 4f) do programu jednání 8.VZ ZO poměrem hlasů 13/0/2. 

Následně dal předsedající hlasovat o celém programu 8.VZ ZO.  

ZO schvaluje program jednání 8. VZ ZO poměrem hlasů 12/0/3. 

Schválený program: 
1) Kontrola pln ění usnesení  

a) 7. VZ ZO pověřilo kontrolní výbor ZO Nový Malín prověřením stávající smlouvy o zajištění ostatní dopravní 
obslužnosti mezi Městem Šumperk a dopravcem Veolia Transport Morava a.s. vč. přípravy návrhu řešení na 
snížení finanční částky na dopravní obslužnost 
2) Majetkoprávní záležitosti 

a) záměr prodeje pozemku p.č. 2304/49, orná půda o vel. 38 m2 v k.ú. Nový Malín (orientačně Luže) 
b) darovací smlouva mezi Z. Č., Nový Malín a Obcí Nový Malín na pozemek p.č. 2297/1, vodní plocha o vel. 135 

m2 v k. ú. Nový Malín (orientačně Luže) 
c) darovací smlouva mezi J. K., Brno a Obcí Nový Malín na pozemek p.č. 2296, vodní plocha o vel. 188 m2 v k. ú. 

Nový Malín (orientačně Luže) 
d) darovací smlouva mezi M. H., Nový Malín, M. Z., Litovel a Obcí Nový Malín na pozemek p.č. 2293/1, vodní 

plocha o vel. 298 m2 v k. ú. Nový Malín, dle GP 1365-732/2012 (orientačně Luže) 
3) Finanční záležitosti 

a) Závěrečný účet obce za rok 2011 
a. plnění rozpočtu příjmů a výdajů v plném členění RS 
b. vyúčtování finančních vztahů k ostatním rozpočtům – dotace 
c. hospodářská činnost  
d. hospodaření příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Nový Malín 
e. hospodaření Provozní Nový Malín s.r.o. 
f. zpráva o přezkoumání hospodaření obce 
g. tvorba a použití sociálního fondu  

b) Zřízení nového kontokorentního úvěru pro Obec Nový Malín 
c) Investiční bankovní úvěr 

4) Ostatní 
a) žádost o povolení výstavby RD na pozemku p.č. 3820/2, orná půda, k.ú. Nový Malín (orientačně Za poldrem) 
b) informace o činnosti za uplynulé období (2/2012 – 4/2012) 
c) Smlouva o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnosti při realizaci plynárenského zařízení a o smlouvě 

budoucí kupní č. 1312000164/150554 mezi Obcí Nový Malín a SMP Net, s.r.o. (orientačně Luže) 
d) Smlouva č. 1007183 o poskytnutí podpory ze státního fondu životního prostředí ČR ve výši 233 759,30Kč na 

realizaci akce „Rekonstrukce bývalé základní školy č.p. 84 a školní družiny č.p. 21 v Novém Malíně – 
Mladoňově“  

e) granty 2012 
f) sochařské sympozium „Lipové dřevosochání - Nový Malín 2012“ s tématem Vzdělávání 

5) Diskuze 
6) Usnesení                                                                     

 
Z Á P I S  Z  J E D N Á N Í :    
1) Kontrola pln ění usnesení  

 
1a) 7. VZ ZO pověřilo kontrolní výbor ZO Nový Malín prověřením stávající smlouvy o zajištění ostatní dopravní 
obslužnosti mezi Městem Šumperk a dopravcem Veolia Transport Morava a.s. vč. přípravy návrhu řešení na 
snížení finanční částky na dopravní obslužnost. 

Předsedající představil materiál a vyzval členy kontrolního výboru k vyjádření. P. Schlemmer uvedl, že proběhlo 
jednání se starostou města Šumperk, který přislíbil na 2. pol. května přichystat podklady, vč. podrobných kalkulací 
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a smluv. P. Rašner dodal, že poté bude následovat schůzka s vedoucím Odboru dopravy MěÚ. Dosud, že sledovali 
vytíženost a konkurenci a ceny v jiných krajích. Materiál bude předložen na dalším jednání ZO. Úkol stále trvá. 
ZO bere na vědomí kontrolu plnění usnesení   
 
2) Majetkoprávní záležitosti 

 
2a) záměr prodeje pozemku p.č. 2304/49, orná půda o vel. 38 m2 v k.ú. Nový Malín. 
P. Podhajský představil materiál. P. Minář dodal, že pozemek byl pro stavbu trafostanice uvolněn již v roce 2008 a 
ČEZ na to patrně zapomněl.  
ZO schvaluje záměr prodeje pozemku p.č. 2304/49, orná půda o vel. 38 m2 v k.ú. Nový Malín, a to za kupní cenu, 
která bude stanovena znaleckým posudkem poměrem hlasů 15/0/0 
 
2b) darovací smlouva mezi Z. Č., Nový Malín a Obcí Nový Malín na pozemek p.č. 2297/1, vodní plocha o vel. 135 
m2 v k. ú. Nový Malín 

2c) darovací smlouva mezi J. K., Brno a Obcí Nový Malín na pozemek p.č. 2296, vodní plocha o vel. 188 m2 
v k. ú. Nový Malín (orientačně Luže) 
 
2d) darovací smlouva mezi M. H., Nový Malín, M. Z., Litovel a Obcí Nový Malín na pozemek p.č. 2293/1, vodní 
plocha o vel. 298 m2 v k. ú. Nový Malín, dle GP 1365-732/2012 
P. Podhajský představil souhrnně všechny body programu. P. Schubert vznesl dotaz, zda pozemky zůstanou stále 
vodním tokem, nebo se plánuje např. jich zasypání. P. Minář uvedl, že účelem je právě zamezit zavážení příkopu, 
protože ten je důležitý pro odvodňování lokality. Obec pozemky bude udržovat.  
ZO schvaluje uzavření darovací smlouvy mezi Z. Č., Nový Malín a Obcí Nový Malín na převod pozemku p.č. 
2297/1, vodní plocha o vel. 135 m2 v k. ú. Nový Malín do vlastnictví obce Nový Malín poměrem hlasů 15/0/0  
ZO schvaluje uzavření  darovací smlouvy mezi J. K., Brno a Obcí Nový Malín na převod pozemku p.č. 2296, vodní 
plocha o vel. 188 m2 v k. ú. Nový Malín do vlastnictví obce Nový Malín poměrem hlasů 15/0/0   
ZO schvaluje uzavření darovací smlouvy mezi M. H., Nový Malín, M. Z., Litovel a Obcí Nový Malín na převod 
pozemku p.č. 2293/1, vodní plocha o vel. 298 m2 v k. ú. Nový Malín, dle GP 1365-732/201, do vlastnictví obce 
Nový Malín poměrem hlasů 15/0/0  
 
3) Finanční záležitosti 
 
3a) Závěrečný účet obce za rok 2011 

a. plnění rozpočtu příjmů a výdajů v plném členění RS 
b. vyúčtování finančních vztahů k ostatním rozpočtům – dotace 
c. hospodářská činnost  
d. hospodaření příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Nový Malín 
e. hospodaření Provozní Nový Malín s.r.o. 
f. zpráva o přezkoumání hospodaření obce 
g. tvorba a použití sociálního fondu  

P. Podhajský představil materiál. P. Schubert se zeptal, jestli závěrečný účet projednal finanční výbor. Pí. 
Budinová uvedla, že závěrečný účet projednávali a důležitý je pro ně závěr Zprávy o přezkoumání hospodaření 
obce, kterou provedl KÚ OK a který neshledal žádné nedostatky. P. Schubert se dále zeptal, zda FV kontroluje 
faktury. Pí. Budinová odpověděla, že faktury i stav pokladny kontrolují každý měsíc. P. Rašner vznesl dotaz, jak se 
kontroluje poplatek ze vstupného. V Loňském roce proběhly v obci Pivní slavnosti a v novinách psali, že se jich 
zúčastnilo 3000 lidí. Částka uvedená v příjmové části rozpočtu tomuto neodpovídá. P. Vintrocha k tomu uvedl, že 
vždy záleží na tom, kolik návštěvníků pořadatel přizná. P. Minář uvedl, že zde je prostor pro KV, který může 
provádět kontrolu počtu návštěvníků. P. Krakovský uvedl, že kontroly budou dělat, jen potřebují od obce nějaký 
průkaz, že jsou členy KV. Bylo domluveno, že tyto průkazy budou zhotoveny. P. Rašner dále uvedl, že 
v Malínských novinách píše pan starosta o prodeji vody do Hrabišína a Dolních Studének. Vznesl dotaz, zda 
příjem z tohoto prodeje je příjmem obce či Provozní. Vznikla rozsáhlá diskuze, v níž p. Minář  vysvětloval historii, 
provázanost a majetkové vztahy mezi Obcí N.M. a Provozní N.M., kde Obec je jejím jediným vlastníkem. Kdo je 
provozovatelem vodovodů a kanalizací je důležité především z daňového hlediska. P. Štencl nabídl členům ZO, že 
pokud budou mít zájem, dá se svolat informační schůzka s daňovými poradci Obce a Provozní N.M., kde bude 
možnost problematiku provázanosti Obce a Provozní blíže vysvětlit. P. Schubert vyslovuje návrh uspořádat školení 
pro porozumění rozpočtu a závěrečného účtu obce. P. starosta řekl, že by to mohlo být v rámci schůzky s poradci. 
P. Stencl slíbil, že osloví daňové poradce, domluví termín a pozve zastupitele. V diskuzi dále vystoupila pí. 
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Straková, a p. Krakovský. P. Krakovský navrhl, že by mohla být vytvořena skupina 5 zastupitelů, kteří by navštívili 
Provozní N.M. za účelem ozřejmění hospodaření. Dostal přednost návrh P. Štencla – schůzka s daňovými poradci. 
Po ukončení diskuze bylo přistoupeno k hlasování.     
ZO schvaluje celoroční hospodaření a závěrečný účet Obce Nový Malín za rok 2011 včetně zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření Obce Nový Malín bez výhrad poměrem hlasů 11/0/4 
 
3b) Zřízení nového kontokorentního úvěru pro Obec Nový Malín. 
P. Podhajský představil materiál. P. Vintrocha dodal, že jde o možnost překlenout krátkodobý nedostatek 
finančních prostředků na běžném účtu. P. Krakovský vznesl dotaz na podmínky kontokorentu. Byly vysvětleny. 
ZO schvaluje zřízení kontokorentního úvěru k běžnému účtu Obce Nový Malín ve výši 3 mil. Kč u KB a.s. Šumperk. 
poměrem hlasů 13/1/1 
 
3c) Investiční bankovní úvěr. 
P. Podhajský představil materiál. P. Krakovský uvedl, že obec investuje miliony do nemovitosti a ptá se, jak se 
investované peníze vrátí. P. Minář popsal vývoj záměru rekonstrukce a uvedl, že na rekonstrukci obou budov jsme 
dostali dotaci 4,4 mil. Využití by mělo být na školu v přírodě. Ředitel ZŠ toto potvrdil a dodal, že budovy bude 
využívat jak naše ZŠ, tak budou nabídnuty i jiným školám a zařízením pracujícím s dětmi. Proběhla předběžná 
jednání s Vilou Doris a MDDM. Na konkrétní smlouvy je však ještě brzy. P. Štencl uvedl, že ne každý objekt ve 
vlastnictví obce muže být ziskový. Tak je to u ZŠ, sokolovny apod. Nelze očekávat, že budovy budou vydělávat.  
Přesto se o budovy musí obec starat jako řádný vlastník těchto budov. Diskuze na toto téma se dále opakovaně 
zúčastnili p. Minář, p. Krakovský, p. Štencl, pí. Budinová. Pí. Koverdynská se zeptala, kdy se uvažuje o ukončení 
rekonstrukce. P. Minář uvedl, že zahájení provozu by mělo být od 1. 9. 2013. Pí. Koverdynská dále uvedla, že je 
důležité, že se zachrání a zachovají nemovitosti, které tvoří krásný vesnický ráz. P. Rašner ve svém příspěvku 
vzpomněl zasedání ZO v Mladoňově, kde se zamítlo pořádat v objektech školu v přírodě pro vysoké nároky na 
vybavení, hygienu atd. a dále se tehdy zamítlo, aby byl v budovách umístěn první stupeň malínské ZŠ. Dále pak 
vzpomněl, že p. Minář tehdy prohlásil, že škola se bude opravovat, protože Provozní N.M. potřebuje práci v 
Mladoňově. P. starosta konstatoval, že dnes je nezaměstnanost jaká dosud nebyla a že práce pro lidi je dobrá věc, 
dotace je dobrá věc a do budoucna práce pro jednoho, možná dva lidi. Dále, že bude zrekonstruováno centrum 
Mladoňova. Uvedl, že Mladoňov předběhl Malín v čističce a předběhne i v opravě náměstí. P. S. (veřejnost) vznesl 
dotaz, zda úvěr musí mít konkrétní účel. P. Minář toto potvrdil. P. Schubert se zeptal, zda se na stavbu MVE bude 
brát další úvěr. P. Minář odpověděl, že pro obec byla finančně nejhorší stavba ČOV, kde bylo nutno v krátké době 
8 měsíců vydat 24 mil. Kč. Takto velké výdaje na další plánované akce již nejsou, a proto další úvěr není 
pravděpodobný. P. Vintrocha se vyjádřil, že v případě přijetí úvěru na školu a faru v Mladoňově se další úvěr již 
nemusí brát (v tuto chvíli řešíme „záměnu“ účelu úvěru – stavba MVE nahrazena investicemi v Mladoňově) 
ZO ruší usnesení ze 7. VZ ZO ze dne 27. 2. 2012, kterým schválilo přijetí úvěru ve výši 3 mil. Kč na financování 
investičních potřeb obce, a to výstavby objektu technického vybavení stávajícího vodojemu Nový Malín (malá 
vodní elektrárna) a rekonstrukci vodovodního přivaděče z jímacího území Malínský les s tím, že budou osloveny 
min. 3 finanční instituce k předložení nabídek a tyto budou následně projednány na dalším jednání ZO, které 
vybere konkrétní nabídku poměrem hlasů 14/0/1  
ZO schvaluje přijetí úvěru ve výši 3 mil. Kč na financování investičních potřeb obce, a to rekonstrukce bývalé ZŠ a 
fary v Mladoňově u KB a.s. Šumperk s úrokovou sazbou 0,70% p.a. 1M PRIBOR na dobu 5 let poměrem hlasů 
13/0/2  
 
4) Ostatní 
 
4a) žádost o povolení výstavby RD na pozemku p.č. 3820/2, orná půda, k.ú. Nový Malín. 
P. Podhajský a p. Doležal obsáhle představili materiál. P. Krakovský se zeptal, zda by bez územní studie nešlo 
stavět. P. Doležal toto potvrdil. Pí. Čajková se zeptala, zda se tímto neuvolní možnost výstavby TI v celé lokalitě. 
P. Doležal odpověděl, že ne, rozhodnutí bude vždy na ZO. V diskuzi dále opakovaně vystoupili p. Schubert, 
Doležal, Krakovský, Štencl. P. Vintrocha uvedl, stále platí, že pokud se nezastaví stávající plochy, jiné se síťovat 
nebudou. V tomto případě je stavitelem majitel pozemku, proto souhlasí s výstavbou RD. P. Schlemmer uvedl, že 
nesouhlasí s tím, aby si p. K. platil studii sám. P. Minář na to odpověděl, že vzhledem k tomu, že plánovaný RD se 
napojí na TI stávající lokality „U poldru“, bude postupováno stejně jako u všech stavebníků v této lokalitě. Tzn., 
že p. K. uhradí obci finanční částku za připojení na TI ve stejné výši jako všichni ostatní stavebníci v lokalitě „U 
poldru“. P. K. s tímto souhlasí. Pí. Čajková upozornila, že při schvalování ÚP p. starosta sliboval, že 10 – 15 let se 
nepočítá se zasíťováním této plochy. Pí. Čajková na závěr diskuse o stavění na ploše SV10 citovala odbornou 
literaturu, kde uvádějí, že nejdříve je třeba zastavovat intravilán obce a teprve potom vnější plochy. 
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P. Minář uvedl, že se ročně prodá cca 20 pozemků a tato plocha je skutečně do budoucna. P. Vintrocha uvedl, že o 
této lokalitě bude rozhodovat až další ZO, nyní děláme výjimku pouze pro jednoho stavebníka, který je navíc 
vlastníkem pozemku. Vlastník pozemku. p. K., uvedl, že dlouho čekali na schválení ÚP, nejsou zastánci 
rozšiřování další zástavby obce a pokud by další pozemky v této lokalitě byly v jejich vlastnictví a nikoliv ve 
vlastnictví jejich dědy (p. B. R.), rádi by tyto pozemky využili zemědělsky, ne pro stavbu RD. P. Schubert položil 
otázku: „Kdo se bude vyjadřovat k územní studii, až bude hotová?“ P. Doležal odpověděl, že ten, kdo studii zaplatí 
a pořizovatel. Potom studii dostane na stůl p. starosta. Pak je více možností. Buď pořizovatel napíše, že studie byla 
zpracována a tím může vyjadřování skončit nebo může být postoupena zastupitelstvu a zastupitelstvo ji může 
schválit. P. Štencl to shrnul: územní studii zpracuje Ing. arch. Doležal, potom její správnost potvrdí pořizovatel. 
Přerušil jej p. Doležal a ještě jednou zopakoval, že zde její schvalování může skončit vyjádřením pořizovatele nebo 
proces schvalování může pokračovat předložením zastupitelstvu. P. Vintrocha odpověď shrnul tím, že se 
schvalování nebude dít pokoutním způsobem, ale že se studií se seznámí i rada a zastupitelstvo.  
ZO bere na vědomí žádost o povolení výstavby RD na pozemku p.č. 3820/2, orná půda, k.ú. Nový Malín 
ZO schvaluje obsah zadání územní studie na ploše ozn. v územním plánu SV 10 s tím, že územní studie bude řešena 
v souladu s ust. §30, odst. 1, zákona č. 183/2006 Sb., v platném znění, ve dvou stupních: 

1) první stupeň - základní členění území na plochy pro dopravu, plochy pro bydlení, plochy veřejných 
prostranství a zeleně 

2) druhý stupeň – řešení napojení na technickou a dopravní infrastrukturu, která prověří možnosti 
konkrétního napojení jednotlivých stavebních pozemků. Dále zde bude řešena konkrétní parcelace 
jednotlivých stavebních míst s určením orientace hřebenů střech, podlažnosti, uličních čar atd. 

poměrem hlasů 10/0/5   
ZO schvaluje stavbu RD na pozemku p.č. 3820/2, orná půda, k.ú. Nový Malín za podmínky zpracování prvního 
stupně územní studie, ve které bude prokázána reálnost stavby poměrem hlasů 11/0/4  
 
4b) informace o činnosti za uplynulé období (2/2012 – 4/2012) 
P. Podhajský představil materiál. Dodal, že u dotace č. 4 byl obci přiznán příspěvek od SFŽP ve výši 400 tis. Kč a 
na dotaci č. 5 jsme naopak příspěvek nedostali. P. Schubert se ptal, jestli je zpochybněna dotace č. 3. P. Podhajský 
odpověděl, že ne, jen se protahuje administrativní schvalování ze strany SFŽP. Pí. Koverdynská vznesla dotaz, zda 
se bude realizovat dotace č. 5, když na ni nebyl získán příspěvek. P. Podhajský odpověděl, že bez zajištění dotace 
pravděpodobně ne. Další termín k podání žádosti by měl být na podzim letošního roku. (pí. Čajková opustila 
jednání ZO v 19,05 hod a vrátila se zpět v 19,08 hod) 
ZO bere na vědomí informace o činnosti za uplynulé období (2/2012 – 4/2012) 
 
4c) Smlouva o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnosti při realizaci plynárenského zařízení a o smlouvě 
budoucí kupní č. 1312000164/150554 mezi Obcí Nový Malín a SMP Net, s.r.o. 
P. Podhajský představil materiál. Diskuze k tomuto bodu neproběhla.  
ZO schvaluje Smlouvu o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnosti při realizaci plynárenského zařízení a o 
smlouvě budoucí kupní č. 1312000164/150554 mezi Obcí Nový Malín a SMP Net, s.r.o. poměrem hlasů 15/0/0 
ZO pověřuje starostu obce podpisem Smlouvy o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnosti při realizaci 
plynárenského zařízení a o smlouvě budoucí kupní č. 1312000164/150554 mezi Obcí Nový Malín a SMP Net, s.r.o. 
poměrem hlasů 15/0/0 
 
4d) Smlouva č. 1007183 o poskytnutí podpory ze státního fondu životního prostředí ČR ve výši 233 759,30Kč na 
realizaci akce „Rekonstrukce bývalé základní školy č.p. 84 a školní družiny č.p. 21 v Novém Malíně – Mladoňově“  
P. Podhajský představil materiál. Diskuze k tomuto bodu neproběhla.  
ZO schvaluje Smlouvu č. 1007183 o poskytnutí podpory ze státního fondu životního prostředí ČR na realizaci akce 
„Rekonstrukce bývalé základní školy č.p. 84 a školní družiny č.p. 21 v Novém Malíně – Mladoňově“, která byla 
podepsána zástupkyní SFŽP Ing. Radkou Bučilovou dne 6. 4. 2012 poměrem hlasů 14/0/1  
ZO pověřuje starostu obce podpisem Smlouvy č. 1007183 o poskytnutí podpory ze státního fondu životního 
prostředí ČR na realizaci akce „Rekonstrukce bývalé základní školy č.p. 84 a školní družiny č.p. 21 v Novém 
Malíně – Mladoňově“, která byla podepsána zástupkyní SFŽP Ing. Radkou Bučilovou dne 6. 4. 2012 poměrem 
hlasů 14/0/1 
 
4e) granty 2012 
P. Podhajský představil materiál. P. Rašner uvedl, že se navrhuje podpořit i žádost paní Hrochové na pivní 
slavnosti a ptá se, proč komise takto rozhodla. Dále uvedl, že granty měly být určeny pro děti a mládež. P. 
Podhajský odpověděl, že granty podporují akce a aktivity určené pro občany N.M. a nejsou určeny pouze pro 
mládež. Takto je to schváleno ZO a platí už cca 6 let. Navíc nejde o pivní slavnosti, ale o Malínské slavnosti. P. 
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Vintrocha uvedl, že v procentním vyjádření je tato akce podpořena daleko méně, než ostatní žádosti. P. Krakovský 
uvedl, že si myslel, že tato žádost je na hody, jinak by s její podporou nesouhlasil. P. Schubert se zeptal, jak se 
podpořené akce propagují. P. Podhajský odpověděl, že na obecním internetu, rozhlasem, v novinách a na 
plakátovacích plochách.  
ZO schvaluje výsledky grantového řízení na poskytování příspěvků na aktivity určené pro občany Nového Malína 
v roce 2012 dle předloženého seznamu poměrem hlasů 14/0/1   
 
4f) sochařské sympozium „Lipové dřevosochání - Nový Malín 2012“ s tématem Vzdělávání 
P. Podhajský představil materiál. Pí. Koverdynská uvedla, že opracovávat sochy na stojato je obtížné, lépe se to 
děla na zemi. Životnost soch na stojato je cca 5 let a potom začnou od spodu odehnívat a musí se uříznout. Potom 
se dají dát na čep a budou sloužit dále. Bylo by také dobrá dát sochařům téma, na které by se měli zaměřit. Diskuze 
k zaměření tématu, způsobu práce a zkušeností se dále opakovaně zúčastnili pp. Ostravský, Minář, Krakovský, 
Slavinský, Smolicha, Vintrocha, Schubert, pí. Čajková a Koverdynská. P. Podhajský uvedl, že nyní se neřeší tyto 
detaily, ale jedná se o tom, jestli vůbec uvedenou akci podpoříme. 
ZO schvaluje pořádání sochařského sympozia pod názvem „Lipové dřevosochání - Nový Malín 2012“ ve dnech 
27. – 31. 8. 2012 a uvolňuje na tuto akci 150 tis. Kč poměrem hlasů 15/0/0 
 

5) Diskuze 
P. H. (veřejnost) co se bude dělat na volné ploše na Lužích, vedle veteriny. Pí. Straková odpověděla, že se zde 
plánuje plocha pro volný čas (hřiště, lavečky, zeleň apod.) Nyní se zpracovává studie.  
P. Rašner se zeptal na stav příprav úprav náměstí. P. Doležal odpověděl, že RO vybrala ke spolupráci na zpracování 
PD Ing. Remešovou. V současné době se připravuje studie, která bude předložena veřejnosti a RO. P. Rašner uvedl, 
že je třeba opravit cestu za OÚ směrem k poldrům, p. Krakovský ho podpořil. P. Minář uvedl, že v případě volné 
kapacity by se tato cesta dala opravit, rád by ale počkal na studii, aby oprava byla v souladu. P. Štencl upozornil na 
skutečnost, že by nebylo vhodné stěhovat památník obětem vypáleného Českého Malína za kostel z kapacitních 
důvodů při pořádání pietní vzpomínky v červenci každého roku a dále z důvodu respektování názoru volyňských 
Čechů. P. Doležal odpověděl, že s tímto se již nepočítá, byla to pouze jedna z variant, od které se ustoupilo.  
P. V. (veřejnost) upozornil, že pokud by se sázela alej v poli, musí se dát pozor na ovocné stromy. Ty, pokud se 
neudržují, udělají velkou korunu v prům. až 8m a proto je nutno stromy sázet dále od cesty. To bude mít dopad na 
zábor kvalitní zemědělské půdy. Mohou se zde také množit škůdci, kteří by se dostali až do zahrad.  
Dále p. V. upozornil na článek v Malínských novinách, ve kterém se píše, že ubývá zeleně a že se v obci nesází 
nová zeleň. Tvrdil, že to není pravda, protože probíhá výsadba nových stromů. Na obci je toto jasně 
zdokumentováno. Žádá autora článku, aby na základě podkladů z obecního úřadu uveřejnil zprávu v Malínských 
novinách. 
P. Schubert se zeptal na střechy na unimobuňkách u karosárny. P. Doležal odpověděl, že tato věc je ve vyřizování. 
Majitel unimobuněk se mu již ozval a zpracovává dokumentaci k jejich zastřešení. 
    
6) Usnesení 
Příslušná usnesení byla přijata u jednotlivých projednávaných bodů programu. 
 
 
 
Jednání 8.VZ ZO bylo skončeno v 20,00 hod. 
 
 
Zapsala: Ing. Monika Ondráčková 
V Novém Malíně 23. 4. 2012                                               
 
 

                                                                                             Josef Minář, starosta obce 
 
 

                                                                                    ověřovatelé zápisu: Miroslav Podhajský, Jiří Schubert          
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Usnesení z 8. veřejného zasedání zastupitelstva obce Nový Malín 

  konaného dne 23. 4. 2012 v Novém Malíně 
 
ZO schvaluje:  

- záměr prodeje pozemku p.č. 2304/49, orná půda o vel. 38 m2 v k. ú. Nový Malín, a to za kupní cenu, která 
bude stanovena znaleckým posudkem 

- uzavření darovací smlouvy mezi Z. Č., Nový Malín a Obcí Nový Malín na převod pozemku p.č. 2297/1, 
vodní plocha o vel. 135 m2 v k. ú. Nový Malín do vlastnictví obce Nový Malín  

- uzavření darovací smlouvy mezi J. K., Brno a Obcí Nový Malín na převod pozemku p.č. 2296, vodní 
plocha o vel. 188 m2 v k. ú. Nový Malín do vlastnictví obce Nový Malín 

- uzavření darovací smlouvy mezi M. H., Nový Malín, M. Z. Litovel a Obcí Nový Malín na převod pozemku 
p.č. 2293/1, vodní plocha o vel. 298 m2 v k. ú. Nový Malín, dle GP č. 1365-732/201, do vlastnictví obce 
Nový Malín 

- celoroční hospodaření a závěrečný účet Obce Nový Malín za rok 2011 včetně zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření Obce Nový Malín bez výhrad 

- zřízení kontokorentního úvěru k běžnému účtu Obce Nový Malín ve výši 3 mil. Kč u KB a.s. Šumperk 

- přijetí úvěru ve výši 3 mil. Kč na financování investičních potřeb obce, a to rekonstrukce bývalé ZŠ a fary 
v Mladoňově u KB a.s. Šumperk s úrokovou sazbou 0,70% p.a. 1M PRIBOR na dobu 5 let 

- obsah zadání územní studie na ploše ozn. v územním plánu SV 10 s tím, že územní studie bude řešena v 
souladu s ust. §30, odst. 1, zákona č. 183/2006 Sb., v platném znění, ve dvou stupních: 
1) první stupeň - základní členění území na plochy pro dopravu, plochy pro bydlení, plochy veřejných 

prostranství a zeleně 
2) druhý stupeň – řešení napojení na technickou a dopravní infrastrukturu, která prověří možnosti 

konkrétního napojení jednotlivých stavebních pozemků. Dále zde bude řešena konkrétní parcelace 
jednotlivých stavebních míst s určením orientace hřebenů střech, podlažnosti, uličních čar atd. 

- stavbu RD na pozemku p.č. 3820/2, orná půda, k.ú. Nový Malín za podmínky zpracování prvního stupně 
územní studie, ve které bude prokázána reálnost stavby 

- Smlouvu o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnosti při realizaci plynárenského zařízení a o 
smlouvě budoucí kupní č. 1312000164/150554 mezi Obcí Nový Malín a SMP Net, s.r.o. 

- Smlouvu č. 1007183 o poskytnutí podpory ze státního fondu životního prostředí ČR na realizaci akce 
„Rekonstrukce bývalé základní školy č.p. 84 a školní družiny č.p. 21 v Novém Malíně – Mladoňově“, která 
byla podepsána zástupkyní SFŽP Ing. Radkou Bučilovou dne 6. 4. 2012 

- výsledky grantového řízení na poskytování příspěvků na aktivity určené pro občany Nového Malína v roce 
2012 dle předloženého seznamu 

- pořádání sochařského sympozia pod názvem „Lipové dřevosochání - Nový Malín 2012“ ve dnech 27. – 31. 
8. 2012 a uvolňuje na tuto akci 150 tis. Kč 

 

ZO ruší: 

- usnesení ze 7. VZ ZO ze dne 27. 2. 2012, kterým schválilo přijetí úvěru ve výši 3 mil. Kč na financování 
investičních potřeb obce, a to výstavby objektu technického vybavení stávajícího vodojemu Nový Malín 
(malá vodní elektrárna) a rekonstrukci vodovodního přivaděče z jímacího území Malínský les s tím, že 
budou osloveny min. 3 finanční instituce k předložení nabídek a tyto budou následně projednány na dalším 
jednání ZO, které vybere konkrétní nabídku 

 
 

ZO pověřuje: 

- starostu obce podpisem Smlouvy o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnosti při realizaci 
plynárenského zařízení a o smlouvě budoucí kupní č. 1312000164/150554 mezi Obcí Nový Malín a SMP 
Net, s.r.o. 
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- starostu obce podpisem Smlouvy č. 1007183 o poskytnutí podpory ze státního fondu životního prostředí 

ČR na realizaci akce „Rekonstrukce bývalé základní školy č.p. 84 a školní družiny č.p. 21 v Novém Malíně 
– Mladoňově“, která byla podepsána zástupkyní SFŽP Ing. Radkou Bučilovou dne 6. 4. 2012 

 

 

 

 

Usnesení zapsali: Lenka Straková, Josef Smolicha                                                    
Opis: Ing. Monika Ondráčková               
 
 
 
 
 
 
 
 
                           -----------------------------------    ---------------------------------   
                    Josef Minář     Ing. Petr Vintrocha  
                               starosta obce                     místostarosta obce 
 


